
1 
 

Protokół Nr XXXII/2017 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 3 lipca 2017 r. 
 

XXXII nadzwyczajną sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1400  

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Butra. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał 
wszystkich radnych,a  następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały 
będą prawomocne, gdyż obecnych jest radnych 17 radnych. 

 
Do punktu 2 porządku obrad 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia 
się następująco:  
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.Zatwierdzenie porządku obrad.  
3.Podjęcie uchwał: 
-zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017, 
-w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
4.Wolne wnioski.  
5.Zamknięcie obrad. 
 
Radni nie wnieśli zapytań do porządku i jednogłośnie zatwierdzili powyższy  porządek obrad.  

 
Do punktu 3  porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017.  
Głos zabrał pan Starosta który poinformował, że konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej 
wynika głównie z potrzeby zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Zaistniała potrzeba 
wydzielenia odrębnego zadania majątkowego na internat WODiDZ i ZSLT, planowany był 
częściowy remont rury zasilającej w energie cieplną, wstępny kosztorys był na kwotę 13 tys. 
zł., po odkopaniu  rury okazało się, że ona jest cała w złym stanie i koszt jej wymiany to  
około 45 tys. zł.  W ramach wydatków bieżących i dochodów własnych  internatu wpisaliśmy 
to zadnie.  Budżet jest głównie zmieniony w tej kwestii.  
Wprowadza się zmiany w Uchwale Nr XXVII/178/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017 w planie dochodów budżetu 
powiatu, powodujące zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 9.950,79 zł, w tym na rok 
2017 w planie dochodów budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych dochodów 
o kwotę 9.950,79 zł, w tym: zwiększenie dochodów bieżących w kwocie 42.068,00 zł; 
zmniejszenie dochodów majątkowych w kwocie 32.117,21 zł. Ponadto wprowadza się zmiany 
w planie wydatków budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych wydatków  
o kwotę 9.950,79 zł, w tym: zmniejszenie wydatków bieżących w kwocie 35.182 zł; 
zwiększenie wydatków majątkowych w kwocie 45.132,79 zł. Radni nie wnieśli zapytań do 
powyższego projektu uchwały i jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXXII/206/2017  
w powyższej sprawie. Kolejnym przedstawionym projektem był projekt uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Pan Starosta poinformował, że wprowadza się 
zapis zwiększający udziały w spółce Dolina Stobrawy w związku ze składanymi przez spółkę 
projektami. 45% zabezpieczy powiat wpisując kwotę zabezpieczenia do wieloletniej 
prognozy finansowej a drugą część zabezpieczy gmina Kluczbork. Projekt składany przez 
spółkę będzie miał następujący zakres prac: remont, roboty budowlane  
i termomodernizacyjne,  instalacyjne, gdzie mają powstać sale wystawiennicze, izba pamięci, 
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sale do prowadzenia edukacji i warsztatów. Remont ma zostać przeprowadzony w budynku 
rozlewni miodu, zmiana sposobu użytkowania tego budynku, przeniesiony zostanie tam sklep 
i powstanie tam degustatornia miodu, remont również budynku stodoły i stworzenia tam sal 
konferencyjnych, również zagospodarowanie dookoła terenów zielonych. Pan Starosta 
poinformował, że projekt musi pasować do działania, po które sięgamy, dlatego też jest kilka 
partnerów projektu. Łącznie uda się wyremontować pasiekę w Maciejowie w skali dwóch lat, 
na kwotę 1 mln. 728 tys. zł., są to bardzo duże pieniądze. Obliguje nas to do 
zagospodarowania w wieloletniej prognozie finansowej na rok  2018 kwoty 116 tys. 500 
 i w roku 2019 kwoty 116 tys. Pan Starosta poinformował, że ponadto spółka aplikowała 
również w bioróżnorodności na kwotę około 2 mln. 581 tys. zł. Pan Starosta dodał, że jeżeli 
udałoby się uzyskać te dwa projekty to byłby to bardzo duży zastrzyk finansowy dla pasieki.  
Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej dokonane zostały w celu zapewnienia zgodności 
budżetu powiatu z wieloletnią prognozą finansową. Zwiększono dochody bieżące o kwotę 
57.068,00 zł. Zmniejszono dochody majątkowe o kwotę 32.117,21 zł. Zmniejszono wydatki 
bieżące o kwotę 20.182,00 zł. Zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 45.132,79 zł. 
Ponadto zmniejszono wydatki majątkowe w przedsięwzięciu pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 2291O ul. Dworcowa w Wołczynie na odcinku o długości 0,554 m (0+005  
0+559) w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 
2016-2019". Wprowadzono nowe przedsięwzięcie pn. „Wniesienie wkładu pieniężnego do 
Spółki Dolina Stobrawy Sp. z o.o. na nabycie nowych udziałów" w celu zabezpieczenia 
środków na udział własny w realizacji projektu pn. „Remont Pasieki Zarodowej  
w Maciejowie w celu zachowania dziedzictwa ks. dr. Jana Dzierżona" przez Spółkę Dolina 
Stobrawy Sp. z o.o. w Maciejowie. Wykreślono zadanie pn. " Dotacja dla Gminy Wołczyn  
na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi gminnej w Wołczynie nr 100434O Pl. Wolności  
w Wołczynie" w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej  
na lata 2016-2019".Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli Uchwałę  
Nr XXXII/207/2017 w powyższej sprawie  
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 

Radna Irena Kielar zapytała jak wypadły w powiecie matury. Pan Starosta poinformował,  
że nie ma jeszcze wyników.  
Radna Irena Kielar zapytała, czy nic się nie zmienia jeżeli chodzi o szpital. Pan Starosta 
stwierdził, ze nic się nie zmienia, jest informacja, ze budżet państwa ma się zwiększyć o 5,5 
mld. zł. jeżeli chodzi o lecznictwo. Jednak nie wiadomo, jak te pieniądze będą dzielone.  
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz. 14.30 zamknął XXXII nadzwyczajną sesję Rady 
Powiatu w Kluczborku.  
  
Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu  
w Kluczborku 
Andrzej Butra 

 
Protokołowała 
 
Katarzyna Hołdys 

 


